

Title (en)

Holding device for a filler panel for a façade.

Title (de)

Haltevorrichtung für Füllelemente in einer Fassadenwand.

Title (fr)

Dispositif de fixation d'un élément de remplissage d'un mur de façade.

Publication

**EP 0684350 A1 19951129 (DE)**

Application

**EP 95107766 A 19950522**

Priority

CH 163594 A 19940526

Abstract (en)

The fitting comprises a trim strip with a profiled front face (2) which lies over the edges of two adjacent wall panels. An inner flange has a fixed section (9) which has a ratchet grip (10) onto one side of a wall mounted support strip (17) while the other side of the support strip is gripped by a clip fastening flange (15) which clips to the rear of the fitting. The fitting has elastic seals to press onto the wall panels. The clip fastening fitting flange can easily be removed by prising behind the appropriate edge of the fitting. The fitting can then be re-used.

Abstract (de)

Eine Haltevorrichtung für Füllelemente in einer Fassadenwand ist einfach montierbar und demontierbar, weist keine sichtbare Verschraubung auf, hat eine geringe Bautiefe und gewährleistet ein sicheres Halten der Füllelemente. Sie umfasst ein Halteprofil (1) mit einem Abdeckflansch (2), auf dessen Rückseite ein Befestigungssteg (9) zum seitlichen Einhaken des Halteprofils (1) in eine erste Seite (18) eines mit einem Profil der Fassadenwand verbindbaren Halteelements (17) vorgesehen ist, sowie ein erstes Klemmprofil (11) mit einem Auflageflansch (12), welcher einen Befestigungssteg (15) zum seitlichen Einhaken des ersten Klemmprofils (11) in eine der ersten Seite (18) gegenüberliegende zweite Seite (19) des Haltelements (17) aufweist, welches erste Klemmprofil (11) auf der Rückseite des Halteprofils (1) einlegbar und wieder lösbar ist.

IPC 1-7

**E04B 2/96**

IPC 8 full level

**E04B 2/96** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E04B 2/967** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 1208335 A 19600223
- [XA] DE 1409984 A1 19681031 - KAWNEER CO
- [XA] DE 4007247 A1 19910912 - DINTER PETER M DIPL ING [DE]
- [A] DE 8906728 U1 19890824

Cited by

DE19804925B4; CH708933A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0684350 A1 19951129; EP 0684350 B1 20000322; AT E191041 T1 20000415; DE 59508023 D1 20000427**

DOCDB simple family (application)

**EP 95107766 A 19950522; AT 95107766 T 19950522; DE 59508023 T 19950522**